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Заштитник грађана и министар одбране суочиће се данас на седници скупштинског
Одбора за контролу служби безбедности.

  

  

Како сазнаје „Блиц“, Саша Јанковић, Братислав Гашић, као и директор ВБА Петар
Цветковић, позвани су на данашњу седницу Одбора на којој ће се расправљати о
њиховом жестоком сукобу. Конкретна тема ће бити инциденти током Параде поноса,
када је пребијен брат премијера Андреј Вучић, и одбијања ВБА и Министарства одбране
да заштитнику доставе податке о овом случају.

  

Одбор данас, како сазнајемо, неће расправљати о оптужбама Јанковића да ВБА
„оперативно обрађује“ поједине опозиционе политичаре и вође синдиката. Наиме, кажу у
Одбору, Јанковић им није доставио документацију о тој теми.

  

- Расправљаћемо о документацији коју су нам доставили омбудсман, ВБА, Министарство
одбране и МУП. Очекујем да ћемо разјаснити оно око чега се споре, а то је законска
регулатива. Дакле, да ли када тужилаштво почне кривични поступак, државни органи
могу да достављају заштитнику материјале. Он тврди да морају, а Министарство одбране
да не смеју без одобрења тужиоца и то морамо разрешити - каже за “Блиц” Момир
Стојановић, председник одбора.

  

Саша Јанковић је јуче објавио допис са 14 питања за министра Гашића у вези са
двојицом припадника Војне полиције која је била уз Вучићевог брата у тренутку када га
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је пребило седам припадника Жандармерије.

  

Јанковић је притом навео да се ни Гашић ни ВБА нису позвали ни на један конкретан
пропис због којег су одбили да му доставе документа о овом случају.

  

- Ја нисам добио званичан допис од Јанковића, тако да ми не пада на памет да се
дописујем преко интернета и Твитера. Данас ћу на одбору да одговорим на сва питања и
то на све оно што не задире у истрагу. О свему што задире у истрагу нећу говорити без
одобрења тужиоца. Не желим да ускратим икаква документа Јанковићу, али јасно сам
му у свом допису навео законе на које се позивам - каже Гашић за “Блиц”.

  

Подсетимо, премијер Александар Вучић је недавно рекао да сви државни органи имају
обавезу да Јанковићу доставе тражену документацију.

  

Питања

  

1. На основу ког члана Закона о ВС или другог закона припадници Војне полиције
обезбеђују председника Владе?

  

2. Како је тачно гласио војни задатак који су обављали војни полицајци, да ли су они
имали наређење да прођу кроз кордон на месту догађаја или на неком другом, или им је
то било остављено на процену?

  

3. Да ли је пролазак два војна полицајца најављен припадницима полиције на терену?

  

4. Да ли је и који је државни орган био овлашћен да координира рад надлежних
државних органа и различитих служби и јединица на терену, укључујући и војне и ко је
то био?
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5. Да ли је уобичајено и у складу са правилима о вршењу војних задатака оне врсте на
којој су била двојица војних полицајаца да се на такве задатке иде у друштву цивилних
лица?

  

6. На које конкретне војне задатке у вези обезбеђења личности се носи пиштољ са
метком у цеви?

  

7. Да ли је против двојице војних полицајаца или било ког другог запосленог у
Министарству одбране, односно припадника ВС покренут дисциплински или било какав
други поступак у вези са овим догађајем?

  

8. На основу ког члана Закона о ВБА и ВОА или другог закона су припадници ВБА узели
изјаве од сведока пре полиције?

  

(Блиц) 
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